



DOMINICAN INTERNATIONAL SCHOOL KAOHSIUNG  
804高雄市鼓山區中華一路107號  
www.disk.kh.edu.tw

Dear Parents and Guardians,

“With God all things are possible” (Mt. 19:26) Dominican International School, Kaohsiung greets another year of learning adventure for our learners. Welcome School Year 2023-2024, all our returning and new parents. DISK's growing community expresses its gratitude to all new parents for entrusting the education of your child/children to us. With the collaboration of all stakeholders, DISK moves forward to improve its program and curriculum with the opening of our Gr. 11 class, seeing a continuous increase of number in Middle School and High School students combined together, this truly reflects the strength of DISK's commitment to standard and quality, ever centered on our School Wide Learning Outcome (SLO) the DOP STARS, a strongly anchored God-centered Christian education.

DISK welcomes also a good number of new teachers who will guide our learners in their journey of learning, completing the set of Specialty teachers both in the Primary and Secondary Department. With everyone's collaboration, DISK will embark in exploring new horizon with stronger relationship with other schools, local and overseas, through linkages and program collaboration; robustly market and advertise DISK as a strong Catholic school that spearheaded the spirit of globalization in Taiwan by establishing an international school 70 years ago, pioneering in producing graduates who are “global citizens”, an indelible mark of every Catholic school that teaches humanity as God's big family; firming the English Department through periodic evaluation of its curriculum and frequent proficiency assessment of students; and the creation of other curricular and extracurricular programs to support your child's needs

DISK will navigate the future by learning from its past, our 70th anniversary theme “Ever Timeless, Always Timely” clearly describes DISK's mission vision that balances the meaning of HOLISTIC education, fully yet prudently embracing the age of technology that would support to bring out “the ethical man” hidden within every child. This is the essence and should be the goal of every parent in bringing their children to school, discovering their inner self and become the best they can be in whatever field of endeavor, instilling in their heart that who they are is a gift from God, what they shall become is their gift to God who is the source of all life.

As we enter the threshold of DISK's 70th anniversary, we invite all parents for greater participation in your child's education, DISK is a trusted partner in pursuing the education of your child. With faith, hope and love as the foundation of their learning, rest assured that your child's education is built on solid cornerstone.

May the Lord bless our DISK Community.  
Again welcome to School Year 2023-2024.

For more information about our school, please access the Parent/Student Handbook with QR below.

In Christ,

Sr. Jean Bergado, OP  
Principal





DOMINICAN INTERNATIONAL SCHOOL KAOHSIUNG  
804高雄市鼓山區中華一路107號  
www.disk.kh.edu.tw

親愛的家長和監護人，

“在天主內凡事都是可能的”（瑪竇福音 19:26）高雄市私立道明外僑學校將迎接另一個探險學習的一年。歡迎所有家長來到2023-24學年，DISK感謝所有新家長將您孩子的教育交給我們。在所有人員的合作下，DISK不斷調整改善其計劃和課程，開設了11年級，國中和高中學生人數更不斷地增加，展現DISK對標準和品質的承諾，以我們的全校學習成果(SLO) DOP STARS 為中心，這是一個強有力以天主為中心的基督教育。

DISK也歡迎許多新進教師，完善小學部和中學部的科任教師團隊將指引導我們的學生踏上學習之旅。在大家的共同努力下，DISK將透過聯繫和計劃合作，與本地和海外其他學校建立更緊密的關係，探索新的視野；大力推廣和宣傳DISK作為一所實力雄厚的天主教學校，在70年前建立了國際學校，引領了台灣的全球化精神，開創了培養“世界公民”畢業生的先河，教導人是天主的大家庭，這是每所天主教學校不可磨滅的印記；透過定期評估其課程和經常評估學生的能力來強化英語部門；以及提供其他課程和課外活動來支持您孩子的需求。

DISK將汲取過去的經驗，引領未來，我們的70週年紀念主題“Ever Timeless, Always Timely”清楚地描述了DISK的使命願景，平衡整體教育的意義，充分但謹慎地擁抱科技時代，支持每個孩子內心都隱藏著“有道德的人”。這是每個家長送孩子上學的本質和目標，發現他們內在的自我，在任何領域努力成為最好的人，向他們灌輸他們是誰是天主的賞賜，他們將成為的人是獻給所有生命之源上主的禮物。

在邁入DISK成立70週年之際，我們邀請所有家長更積極地參與您孩子的教育，DISK是您孩子教育過程中值得信賴的合作夥伴。以信仰、希望和愛作為學習的基礎，請放心！您孩子的教育是建立在堅實的基石上。

願天主祝福我們DISK全體。

再次歡迎來到 2023-2024 學年。

有關學校的更多訊息，請透過下面的二維碼參照家長/學生手冊。

